
Geachte leden van de selectiecommissie,  

na vele jaren werken bij verschillende overheden ben ik in 2015 met vervroegd pensioen 

gegaan. Daardoor had ik meer tijd om mijn kennis en ervaring te gebruiken als lid en/ of 

voorzitter van diverse rekenkamers. Op dit moment ben ik geen lid van een rekenkamer, 

alleen secretaris/ onderzoeker bij de rekenkamer IJsselstein. Hoewel ik deze functie met 

plezier vervul mis ik het lidmaatschap van een rekenkamer. 

Ik ben graag actief in een politiek-bestuurlijke omgeving waarin ik kan samenwerken in 

onafhankelijkheid en deskundigheid. Ik heb ervaring in alle gemeentelijke werkterreinen, 

zoals het sociaal domein, inkoop en aanbesteding, regionale samenwerking, economie en in 

het algemeen gemeentefinanciën en de P&C cyclus.  

Daarnaast ben ik bedreven in het formuleren van de onderzoekopzet, het begeleiden van een 

onderzoek, het zelf uitvoeren van (delen van) onderzoek en het samen komen tot conclusies 

en aanbevelingen.  

Onafhankelijkheid staat bij mij bovenaan, daarnaast wil ik graag goede relaties opbouwen en 

onderhouden. Allereerst met raadsleden, maar zeker ook met College en gemeentesecretaris. 

En af en toe terugkijken: hoe was de samenwerking met de organisatie, hoe ging het met het 

wederhoor, is er sprake van doorwerking?  

Graag maak ik kennis u om van gedachten wisselen over de invulling van deze boeiende 

functie voor mijn mooie buurgemeente Rijswijk en haar inwoners.  

Met vriendelijke groet, 

Barbara IJsselmuiden. 

 
 


